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PROTOKÓŁ Nr IV/24 

z IV sesji Rady Gminy Krypno 

z dnia 24 lipca 2024 r.  

 

IV nadzwyczajna sesja Rady Gminy Krypno odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury 

w Krypnie Wielkim w godz. 10.00 do 10.30 

 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna. Powitał radnych, 

sołtysów, Wójta, pracowników Urzędu. Poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji.  

Przewodniczący Rady, stwierdził, że w obradach II sesji udział bierze 13 radnych ( nieobecni 

radni Pan Wojciech Ciborowski, Pan Mateusz Hodun) co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Poinformował w jakich sytuacjach zwoływana jest sesja nadzwyczajna. Sesje nadzwyczajne 

zwołuje się poza sesjami ustalonymi w planie pracy rady w przypadkach szczególnych, w 

których zachodzi potrzeba załatwienia sprawy wynikłej niespodziewanie, a przy tym 

niecierpiącej zwłoki. Jej pilność sprawia, że rozstrzygnięcia nie można odłożyć do kolejnej sesji 

zwyczajnej. Również porządek obrad sesji nadzwyczajnej jest specyficzny. Poza otwarciem i 

zamknięciem sesji oraz zatwierdzeniem jej porządku, które to akty są konieczne w przypadku 

każdej sesji, może ona zawierać tylko te sprawy, z powodu których sesję nadzwyczajną 

zwołano. Pominięte mogą być, a nawet powinny, informacje i komunikaty, sprawozdania, 

interpelacje i zapytania, wolne wnioski i tym podobne punkty.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono wniosków w związku z czym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania w sprawie przyjęcia 

porządku obrad. 

 

W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad IV nadzwyczajnej sesji udział wzięło 13 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. Porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Imienna lista głosowania stanowi ………5……. stronę protokołu. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Krypno. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmian w budżecie Gminy - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Ewa 

Kupiec.  

Wójt Pan Marek Stankiewicz powiedział, że dzisiejsza sesja zwołana została głównie do 

uchwalenia zmian w budżecie gminy i wieloletniej prognozy finansowej potrzebnych do 

podpisania umowy na zadania inwestycyjne na drogach. Przetarg trwał długo, ponieważ trzech 

wykonawców z najkorzystniejszymi ofertami wezwaliśmy do negocjacji, które przyniosły 

bardzo dobry efekt. Ostateczna cena zmalała o ponad pół mln zł i nasz wkład własny ograniczy 

się tylko do kosztów inspektorów nadzoru. Wszystkie zadania nawet te nadprogramowe 

zostaną wykonane. Umowę podpisujemy jutro. Ostatnie zadania mają zostać wykonane do 
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końca lipca przyszłego roku. Do realizacji na ten rok przewidziane są dwa odcinki Ruda-Góra, 

jeden z odcinków drogi powiatowej, prawdopodobnie przed Reklami, droga do Zakładu 

Aktywności Zawodowej w Rudzie. Na przyszły rok zostanie droga Ruda Kolonia Oboryska, 

droga osiedlowa w Krypnie i drugi odcinek drogi powiatowej.  

 

Następnie Skarbnik Gminy przedstawiła zmiany szczegółowo. 

  

Plan dochodów: 

Dz. 600- zmniejszono plan dochodów z tytułu środków z Programu Inwestycji Strategicznych: 

Polski Ład planowanych do pozyskania w bieżącym roku na zadanie inwestycyjne pn. 

„Przebudowa lub budowa dróg lub ich odcinków na terenie Gminy Krypno” w związku z 

przesunięciem części realizacji zadania na rok 2025 oraz środków planowanych do pozyskania 

na to zadanie z Powiatu Monieckiego. Zwiększono plan dochodów na dofinansowanie 

powyższego zadania z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

Dz. 758- zwiększono plan dochodów z tytułu zwrotu części wydatków zrealizowanych w 

ramach Funduszu Sołeckiego w roku 2023. 

Dz. 852- wprowadzono plan dochodów z tytułu środków z Krajowego Funduszu 

szkoleniowego na  szkolenia w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Krypnie. 

 

Plan wydatków: 

Dz. 600- zmniejszono plan wydatków na  zadanie inwestycyjne pn. „ „Przebudowa lub budowa 

dróg lub ich odcinków na terenie Gminy Krypno” w związku z przesunięciem terminu realizacji 

części zadania  na rok 2025. 

Dz. 750- zwiększono plan wydatków na zakup materiałów i usług. 

Dz. 754- zwiększono plan wydatków na wynagrodzenia osobowe,  zakup materiałów i usług. 

Dz. 801- zwiększono plan dotacji podmiotowej oraz celowej dla Szkoły Podstawowej w 

Długołęce.  

Dz. 852-  zwiększono plan wydatków na opłatę pensjonariuszy w domach pomocy społecznej 

oraz na szkolenia pracowników GOPS. 

Dz. 900- zwiększono plan wydatków na zakup energii i zakup usług. 

 

Do zmian dostosowany został załącznik inwestycyjny oraz o dochodach i rozchodach z 

budżetu. Powiedziała też, że zmniejszamy o kwotę 525 450,00  zł kredyt do zaciągnięcia na ten 

rok. 

 

− Radny Pan Bogdan Jurgielewicz zapytał czy droga osiedlowa w Krypnie ma być 

robiona w 2025 roku, 

 

Wójt odpowiedział, że jeśli wykonawca zdoła zrobić to wcześniej, to nie będzie problemu. On 

sam rozpisując zadania, stara się tak to rozpisać, aby na koniec roku osiągnąć 50% 

wydatkowanych środków, dlatego kluczem jest zrealizowanie najdroższych zadań, żeby to 

osiągnąć. Data 31 lipca 2025 r. jest datą końcową, jeśli zrobi wcześniej nie ma problemu.  

 

− Radny Pan Bogdan Jurgielewicz zwrócił uwagę na to, że droga osiedlowa miała być już 

robiona ładnych kilka lat temu, ciągle jest przesuwana, a pojawia się droga w Rudzie 

do młyna i ZAZ-u, kto to ustala i dlaczego tak jest. Powiedział, że po to jest Komisja 

Rolnictwa i Dróg, żeby ustalić plan działania i decyzja Komisji powinna być ostateczna. 

Nie rozumiem dlaczego nie było posiedzenia Komisji, a wykonawca będzie kierował 

się sugestią inwestora. Dodatkowo powiedział, że zadaniem gminy jest remont i 
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naprawa dróg gminnych, droga powiatowa do Rekli jest w złym stanie, ale jest to 

zadanie Powiatu. 

 

Wójt odpowiedział, że ustalając harmonogram prac dla Wykonawcy, starał się zapewnić 

wykonanie połowy kwotowe wykonania prac. Wykonawca może  zmienić kolejność 

wykonywanych zadań. Przetarg organizowany był tak, aby zachęcić jak najwięcej 

wykonawców do tej inwestycji. Porozmawiam z wykonawcą, czy jest on w stanie wykonać tą 

drogę jeszcze w tym roku. Jeśli chodzi o drogę powiatową, to jej przebudowa dotyczyła będzie 

dwóch odcinków. Z racji na to, że jest to droga o jednym numerze, żeby nie robić problemów 

i zrobić to na zgłoszenie, to jeden odcinek musi być zrobiony w tym roku kalendarzowym, a 

drugi w przyszłym. Też stoję na stanowisku, że powiaty powinni zajmować się drogami 

powiatowymi, ale realia są takie, że powiaty same sobie nie poradzą.  

 

− Radny Pan Zbigniew Dzienis nawiązał do udowy drogi w Rudzie do ZAZ-u. 

Powiedział, że w zapytaniach Wykonawców była informacja, że droga ma za słabą 

podbudowę, ponieważ na końcu drogi jest młyn, będą jeździć ciężkie sprzęty. Była 

sugestia, aby tą podbudowę zwiększyć, żeby droga nie rozjechała się. Jak coś robimy, 

to róbmy to dobrze. 

 

Wójt odpowiedział, że na etapie przetargu zwiększyliśmy konstrukcję samej masy asfaltowej z 

3+3 na 4+4. Sami wykonaliśmy odwierty na drodze i nie ma najmniejszego 

prawdopodobieństwa, że coś się rozpadnie. Grunt jest bardzo solidny. Wprowadzimy 

ograniczenie prędkości na drodze do 30 km/h i raczej nikt szybciej jeździć nie będzie. A 

prędkość ma kluczowe znaczenie.  

 

Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 

 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr IV/19/24 stanowi …….6.….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ………7……. stronę protokołu. 

 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krypno na lata 2024-2031 – projekt 

uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Ewa Kupiec. Poprzednia uchwała była na 

lata 2024-2032. Zmniejszenie wiąże się z tym, że ostatnia rata kredytu do spłacenia w 

kwocie 525 450 zł planowana była na 2032 rok. W związku z tym, że zmniejszamy 

kredyt, zmniejszamy też lata Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dodatkowo w 

załączniku nr 1 dokonano aktualizacji wartości w zakresie dochodów i wydatków 

bieżących i majątkowych oraz przychodów, w zał. nr 2 wprowadzono nowe 

przedsięwzięcie pn. „Przebudowa, budowa lub rozbudowa dróg gminnych lub odcinków 

dróg gminnych na terenie gminy Krypno”.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań. 
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W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr IV/20/24 stanowi …….8.….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ………9……. stronę protokołu. 

 

c) o zmianie uchwały Nr XXXV/204/18 Rady Gminy Krypno z dnia 28 czerwca 2018 r. w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego i 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolu 

prowadzonym przez Gminę Krypno – projekt uchwały przedstawił Wójt Pan Marek 

Stankiewicz. Powiedział, że stawka korzystania z przedszkola poza godzinami 

darmowymi w 2018 r. została ustalona na 1 zł i podlega waloryzacji o ile Rada Gminy 

wyrazi chęć. Coroczna waloryzacja jest niewielka, dlatego nie zmienialiśmy uchwały. 

Od roku 2018 kwota waloryzacji urosła do 44 gr i dlatego zmieniamy uchwałę.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań. 

 

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwała Nr IV/21/24 stanowi …….10.….. stronę protokołu. 

Imienna lista głosowania stanowi ………11……. stronę protokołu. 

 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia IV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Krypno 

Przewodniczący Rady Pan Marek Kurzyna podziękowała wszystkim za udział w sesji i 

dokonała zamknięcia obrad. 

 

Protokółowała: Beata Giełda 

 


